
Sprawozdanie Burmistrza Kłodawy z działalności międzysesyjnej 
          oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kłodawie .
______________________________________________________________   
                    
 W okresie sprawozdawczym tj. od  15 września do 26 października 2007 r. 
realizowałem następujące  zadania :
   I. Ustaliłem projekty uchwał Rady będące przedmiotem obrad XIV – dzisiejszej  
       sesji .

  II. Ustaliłem sposób wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych w trakcie obrad 
       XIII sesji .

 W czasie obrad XIII sesji Rady Miejskiej  w Kłodawie odbytej  w dniu 20 września 
2007r  Rada Miejska w Kłodawie podjęła 17 uchwał.
Wszystkie uchwały objęte zostały zakresem nadzoru wojewody i przesłane zostały do Oddziału 
Prawnego  i  Nadzoru  Wielkopolskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Koninie,  natomiast  uchwały 
objęte zakresem nadzoru Regionalnej Izby Obrachunkowej przesłane zostały do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej Zespół w Koninie.
Dwie  uchwały  zostały  wysłane  do  publikacji  w  Dzienniku  Urzędowym 
Województwa Wielkopolskiego.
Uchwały przekazane zostały do właściwych komórek organizacyjnych Urzędu oraz 
zainteresowanym jednostkom organizacyjnym w celu realizacji.

III.W okresie sprawozdawczym realizowałem

W  wykonaniu  uchwały  Nr  54/07  Rady  Miejskiej  w  Kłodawie  z  dnia 31 maja 2007 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej  położonej  w  Kłodawie  oraz 
w   wykonaniu   zarządzenia  Nr  63/07  Burmistrza  Kłodawy  z   dnia   5  października  2007  r. 
w  sprawie nabycia  nieruchomości  gruntowej  położonej  w  Kłodawie  w  dniu 11 października 
2007 r.  został  zawarty akt notarialny  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej 
numerami geodezyjnymi działek: 1054 o pow. 1.6382 ha , 1055 o pow. 1.1026 ha i 1053/2 o pow. 
0.0754 ha od Alicji Organ w 1/3 cz., od Aleksandry Piaseckiej w 1/3 cz. i od Teresy Skowrońskiej 
w 1/3 cz.  za  łączną  kwotę  w  wysokości  422.430,00 zł tj. po 15,00 zł za m 2.
 

IV. W okresie sprawozdawczym wydałem 11 zarządzeń

- Zarządzenie Nr 55/07 z 20 sierpnia 2007 r. w sprawie aktualizacji granic obwodów głosowania
- Zarządzenie Nr 56/07 z 28 sierpnia 2007 r. w sprawie ustalenia dodatku funkcyjnego dyrektorom 
szkół, szkół podstawowych, gimnazjum i przedszkola,
- Zarządzenie Nr 57/07 z 28 sierpnia 2007 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanych 
budynkiem mieszkalnym, jednolokalowym wraz ze zbyciem na współwłasność przyległej 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej,
- Zarządzenie Nr 58/07 z 7 września 2007 r. w sprawie powołania obwodowych komisji 
wyborczych dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu RP i Senatu RP zarządzonych na dzień 21 
października 2007 r.
- Zarządzenie Nr 59/07 z 14 września 2007 r. w sprawie ustalenia dodatku motywacyjnego 
dyrektorom zespołów szkół, szkól podstawowych, gimnazjum i przedszkola gminy Kłodawa,
- Zarządzenie Nr 60/07  z 28.09.2007 r. w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 
realizację zadań publicznych Gminy Kłodawa przeznaczonych do powierzenia organizacjom 



pozarządowym w 2007 r.
- Zarządzenie Nr 61/07  z 28.09.2007 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania 
z samochodu przystosowanego dla potrzeb osób niepełnosprawnych
- Zarządzenie Nr 62/07 z 5.10.2007 r. zmieniające zarządzenie w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy Kłodawa na 2007 r.
- Zarządzenie Nr 63/07 z 5.10.2007 r. w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w 
Kłodawie
- Zarządzenie Nr 64/07 z 5.10.2007 r. w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości rolnej 
przeznaczonej do zbycia
- Zarządzenie Nr 65/07 z 12.10.2007 r. zmieniające zarządzenie w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy Kłodawa na 2007 r.

V. W zakresie zamówień publicznych oraz funduszy:

      Zamówienia publiczne
– przeprowadzono postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego w sprawie budowy sieci 

wodociągowej we wsi Dębina. Otwarcia ofert dokonano 28 września 2007 roku. Wpłynęła 1 
ważna  oferta.  Wybrano  Wykonawcę:  Zakład  Wod.  -  Kan.  +  CO,  Andrzej  Palma,  ul. 
Kraszewskiego  24,  62-600  Koło  z  ceną  ofertową:  98914,55  zł  brutto  za  wybudowanie 
odcinka  sieci.  Nowy odcinek  sieci  będzie  mierzył  807m,  dodatkowo długość  przyłączy  to 
184m. Termin oddania do użytku ok. 14 grudnia 2007 roku.

– w przygotowaniu postępowanie na dostawę sprzętu komputerowego dla Urzędu Miasta w ilosci 
9 sztuk komputerów stacjonarnych oraz 3 komputery przenośne typu notebook.

Fundusze zewnętrzne
– w  okresie  międzysesyjnym  potwierdzono  przyznanie  dotacji  na  budowę  boiska 

wielofunkcyjnego,  które  ma być  zlokalizowane przy Zespole Szkół nr 2.  Kwota dotacji  to  
119 600zł,  co stanowić będzie  50% kosztów kwalifikowanych budowy boiska.  Planuje się 
przeprowadzić  odpowiednie  postępowanie  przetargowe  w  styczniu  roku  2008,  a  początek 
realizacji  zadania  zgodnie ze złożonym harmonogramem w lutym – marcu przyszłego roku. 
Ostateczny terminem oddania do użytku boiska to koniec maja 2008.

– w  okresie  międzysesyjnym  na  stanowisku  ds.  pozyskiwania  funduszy  złożono  wniosek  do 
Kuratorium Oświaty w Poznaniu o dofinansowanie kosztów instalacji monitoringu wizyjnego 
w Zespole Szkół nr 1 oraz Zespole Szkół nr 2. Uzyskano dotację w wysokości 16 000zł (po 8 
tys. zł na szkołę), przy zakładanym koszcie całkowitym ok. 21 000zł. Jest to koszt montażu 
monitoringu  w  wersji  standardowej,  tj.  urządzenie  rejestrujące  o  wskazanych  przez  Radę 
Ministrów parametrach, monitor kolorowy oraz koszt instalacji. Przewiduje się, że monitoring 
zostanie uruchomiony do połowy listopada br.

– Złożono  wniosek  do  Funduszu  Ochrony  Gruntów Rolnych  przy  Urzędzie  Marszałkowskim 
o dofinansowanie budowy odcinka drogi Dębina – Leszcze o długości 807mb. Wnioskowano 
o dofinansowanie w kwocie  71 500zł. Wniosek zarejestrowano w Urzędzie Marszałkowskim 
i będzie przekazany do rozpatrzenia Zarządowi Województwa Wielkopolskiego po uchwaleniu 
przez  Sejmik  Województwa  Wielkopolskiego  w miesiącu  marcu  2008r.  planu  finansowego 
Funduszu. Przewiduje się, że podpisanie umowy o dofinansowanie nastąpi w miesiącu maju 
2008r.



VI. W zakresie drogownictwa

1.  W  dniu  24.10.2007  r.  dokonano  odbioru  końcowego  robót  związanych  z  przebudową  ulic 
Mickiewicza i Słowackiego w Kłodawie na których wykonano nawierzchnię bitumiczną.
Wykonawcą robót było Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych S.A. w Kole.
Koszt robót wyniósł 469.437,29 zł brutto.
Koszty nadzoru inwestorskiego -  5.200 zł brutto.

2. W dniu 09.10.2007 r. dokonano odbioru robót związanych z przebudową drogi powiatowej w m. 
Straszkówek  na dł. 2.584 km w realizacji których Gmina Kłodawa partycypowała w wysokości 
40% wartości kosztów inwestycji.
Zakres wykonanych robót obejmował:
– mechaniczne oczyszczenie nawierzchni bitumicznej
– skropienie nawierzchni drogowych emulsją asfaltową
– mechaniczne wyrównanie nawierzchni betonem asfaltowym.
Wykonawstwo robót nie obejmowało wykonanie uzupełnienia poboczy.
Ze  względu  na  znaczne  zaniżenie  poboczy  Powiatowy  Zarząd  Dróg  zwrócił  się  pisemnie  do 
wykonawcy  robót  Przedsiębiorstwa  Robót  Drogowo-Mostowych  S.A.  w  Kole  o  określenie 
możliwości podjęcia przez w/w firmę ścinki/uzupełnienia poboczy w bieżącym roku. 

3.  W  dniu  17  października  2007  r.  w  wyniku  przetargu  nieograniczonego  został  wyłoniony 
wykonawca robót związanych z przebudową drogi powiatowej w Wólkce Czepowej na dł.1,00 km. 
Wykonawcą robót zostało Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych S.A. w Kole.
Koszt realizacji zadania wynosi 416.950,29 zł brutto. Gmina Kłodawa partycypuje w wys. 40 % 
kosztów realizacji inwestycji.

VII.W zakresie oświaty

Z okazji Dnia Edukacji Narodowej 11 października 2007r. w Urzędzie Miasta i Gminy 
w Kłodawie odbyło się spotkanie, na którym wręczono Nagrody Gminy. Nagrodami wyróżnieni 
zostali dyrektorzy szkół i 9 nauczycieli.

W okresie sprawozdawczym przekazane zostały szkołą środki na dofinansowanie, dla 
uczniów z rodzin ubogich, zakupu jednolitego stroju i podręczników w klasach '0' – III. 
Łącznie rozdysponowano 31.464,00 zł. 
Dofinansowaniem  zakupu  jednolitego  stroju  zostało  objętych  324  uczniów.  Dofinansowanie 
wynosiło 50 zł na jednego ucznia.
Dofinansowaniem zakupu podręczników objęto 150 uczniów. Dofinansowanie wyniosło:  oddział 
'0' – 50 zł, klasa I – 100zł, klasa II – 120 zł, klasa III – 140 zł

VIII.Ponadto w okresie sprawozdawczym

1. W zakresie spraw mieszkaniowych

Dodatki mieszkaniowe

W m-cu  październiku 2007r. wpłynęło 260 dodatków mieszkaniowych na kwotę 29.939,16 zł.

Sprawy lokalowe
1. Został sprzedany w drodze bezprzetargowej lokal mieszkalny na rzecz najemcy lokalu przy 

ul.  Armii  Krajowej  6/14  wraz  z  oddaniem we  współużytkowanie  wieczyste  ułamkowej 
części gruntu. Wartość tego lokalu mieszkalnego o pow. 24,79m2 z udziałem w częściach 



wspólnych  budynku  została  określona  przez  rzeczoznawcę  majątkowego  na  kwotę 
20.640,00  zł.  Po  udzielonej  bonifikacie  zgodnie  z  Zarządzeniem  Burmistrza  Kłodawy 
Nr 41/07 z dnia 4 lipca 2007r. cena sprzedaży lokalu przy ul. Armii Krajowej 6/14 na rzecz 
najemcy wyniosła 4.128,00 zł. + podatek VAT zw.

2. W miesiącu październiku 2007r. w wykonaniu uchwały nr 100/04 Rady Miejskiej z dnia 27 
stycznia 2004r. zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza Kłodawy Nr 54/07 z dnia 14 września 
2007r.  został  sprzedany  w  trybie  bezprztargowym  lokal  użytkowy  nr  1  przy 
ul.  T.  Kościuszki  2  o  pow.  103,32  m  2  na  rzecz  najemcy  tego  lokalu.  Wartość 
wyodrębnionego lokalu użytkowego dla  ustalenia  ceny jego sprzedaży została  określona 
przez  rzeczoznawcę  majątkowego.  Cena  sprzedaży  wyodrębnionego  lokalu  użytkowego 
wraz z udziałem w gruncie wyniosła 146.850,00 zł. + podatek VAT zw.  

 

2. W zakresie spraw samorządowych

Sprawy kadrowe

1. W dniu 21 września 2007r. zostały przeprowadzone rozmowy kwalifikacyjne z kandydatami na 
wolne stanowisko urzędnicze ds. księgowości podatkowej . W wyniku rozmów zostały zatrudnione 
dwie osoby.   

2. Został również ogłoszony nabór na wolne stanowisko urzędnicze ds. podatków i opłat lokalnych . 
Wpłynęło  10  ofert,  z  których  8  spełniało   wymagania  niezbędne.  Powołana  Zarządzeniem 
Burmistrza Komisja Rekrutacyjna dla przprowadzenia czynności związanych z naborem dokonała 
analizy  dokumentów  aplikacyjnych,  a  następnie  przeprowadziła  rozmowy  kwalifikacyjne 
z kandydatami. W wynki rozmów zatrudniona została jedna osoba. 

     
3. Z dniem 1 października  br. został rozwiązany stosunek pracy z Dyrektorem Zarządu Budynków 
i Usług Komunalnych w Kłodawie panem Romanem Bulińskim, przyczyną wypowiedzenia umowy 
o pracę było niewłaściwe wykonywanie powierzonych obowiązków w tracie zatrudnienia.
W  chwili  obecnej  został  ogłoszony  konkurs  na  stanowisko  Dyrektora  Zarządu  Budynków  
i  Usług  Komunalnych  w  Kłodawie  .  Dokumenty  aplikacyjne  można  składać  w  terminie  
do 13 listopada 2007 r.
Do czasu rozstrzygnięcia konkursu prowadzenie zakładu powierzono pani Halinie Grzybowskiej 
emerytowanej  pracownicy  Zarządu  Budynków,  która  ma  doświadczenie  
w prowadzeniu tego typu placówki.

Konferencja

15 października 2007 roku  odbyła się konferencja naukowa na temat  „ Możliwości 
utworzenia uzdrowiska na terenie gminy Kłodawa”.  Organizatorami konferencji byli Urząd Miasta
i  Gminy  w  Kłodawie  oraz  Zarząd  Kopalni  Soli  „Kłodawa”  S.A.  Podstawą  do  dyskusji  było 
opracowanie dotyczące możliwości realizacji uzdrowiska wykonane i przedstawione przez  Marię 
Modzelewską i Katarzynę Salaburę przedstawicielki  „Biura Urbanistycznego Maria Modzelewska”
z  Nowego  Sącza.  W  konferencji  wzięło  udział  ponad  100  osób.  Byli  to  przedstawiciele 
administracji państwowej, samorządowej, eksperci i przedsiębiorcy. 
W dyskusję  włączyli się między innymi:
- Ewa Krzyżanowska-Walszczyk Wicewojewoda Wielkopolski, która  gratulowała pomysłu  
  i obiecała wsparcie, 
- Aleksander Starzyński Wielkopolski Wojewódzki Konserwator Zabytków, który podkreślił, 
   że zalążkiem działalności turystycznej jest już wpisanie podziemnych komór kopalni na listę 
   zabytków,   



- Hanna Grunt Zastępca Dyrektora Departamentu Środowiska Wielkopolskiego Urzędu 
   Marszałkowskiego,
- przedstawiciele Akademii Górniczo-Hutniczej w Krakowie,
- profesor Zygmunt Młynarczyk Dziekan Wydziału Nauk Geograficzno-Geologicznych 
  Uniwersytetu im. Adama Mickiewicza w Poznaniu,
- Wiesława Łoza, geolog  Kopalni  Soli „Kłodawa”, która przedstawiła możliwości wpisania na
   listę krajową  kłodawskich stanowisk geologicznych,
- Andrzej Maciejewski z Ośrodka Badawczo-Rozwojowego „Chemkop” z  Krakowa ,
- Andrzej Ruciński poseł na sejm RP.
          Jeszcze  przed   główną   konferencją ,  która   miała  miejsce w  Domu  Górnika w Kłodawie, 
o   godzinie  1030   w  podziemiach  kopalni  odbyła  się  konferencja  prasowa   dla  zaproszonych 
dziennikarzy.         
          Podsumowania całości dokonali Burmistrz Józef Chudy i Prezes KSK Mirosław Chechelski, 
dziękując  za owocną dyskusję i wiele ciekawych spostrzeżeń.
Konferencja  odkryła  możliwości   oraz utrudnienia  jakie  czekają  pomysłodawców na drodze do 
realizacji celu , jakim jest  uzdrowisko, jednak wszyscy byli zgodni , że  trzeba  podjąć ten trud, aby
stworzyć alternatywę dla rozwoju Kłodawy i regionu oraz wykorzystać istniejące  warunki.

Gmina jest w trakcie  zlecenia  Marii Modzelewskiej (Biuro Urbanistyczne z Nowego 
Sącza) wykonania opracowania pod nazwą „Analiza możliwości utworzenia uzdrowiska Kłodawa”, 
które  zawierać będzie między innymi:  charakterystykę obszaru, informacje na temat lecznictwa 
uzdrowiskowego,  założenia  planistyczne,  określenie  zakresu działań  związanych  z  utworzeniem 
uzdrowiska, strategię promocji. Termin realizacji opracowania - koniec I  kwartału 2008 r.

Wybory do Sejmu i Senatu RP

W dniu 21.10.2007r. odbyły się wybory do Sejmu i Senatu Rreczpospolitej Polskiej. 
Na terenie gminy Kłodawa było 12 obwodów do głosowania, w tym 3 przeznaczone dla potrzeb 
wyborców niepełnosprawnych. 
Wybory odbyły się zgodnie z ustawą Ordynacja Wyborcza oraz wytycznymi Państwowej Komisji 
Wyborczej i przebiegały bez zakłóceń.
Na  terenie  gminy  Kłodawa  uprawnonych  do  głosowania  było  10.779  wyborców.  Frekwencja 
wyborcza kształtowała się na poziomie 44,93%.   

Kultura

 We wtorek 23 października 2007r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Kłodawie odbył 
się gminny festiwal „jesienne Nutki”, którego uczestnikami były dzieci i młodzież z Przedszkola 
Nr 1 w Kłodawie  Szkół  Podstawowych z Dębiny,   Bierzwiennej,  Lubońka   i  Korzecznika,  
Zespołu Szkól Nr 1 i Nr 2 w Kłodawie oraz sekcji wokalne działającej przy Gminnym Ośrodku 
Kultury.  Spośród  44  uczestników  startujących  w  trzech  kategoriach  wiekowych  jury  wyłoniło 
zwycięzców  ,  którymi  są:  w  kategorii  do  6  lat   Julia  Wawrzyniak  z  Przedszkola  Nr  1 
w  Kłodawie,  w  kategorii  7-11  lat  Patrycja  Bożuchowska  ze  Szkoły  Podstawowej  
w Korzeczniku i w kategorii 12-15 lat Ewa Pacyna z Zespołu Szkól Nr 1 w Kłodawie.

26 października 2007 r. w galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Kłodawie odbył się 
wernisaż  wystawy  malarki  Jolanty  Galikowskiej  pn.  „Jolanta  Galikowska  pastele”  .  Wernisaż 
cieszył się dużym zainteresowaniem mieszkańców Kłodawy, wystawa potrwa do 16 listopada.

B U R M I S T R Z
              

                 /-/ JÓZEF CHUDY


